
           
             Kołobrzeg, dnia 4 listopada 2020 r. 
       Jacek Woźniak 
 (imię i nazwisko radnego) 
      Biuro Rady Miasta 
 
                                                                
        PREZYDENT  MIASTA 
                                                                                                          KOŁOBRZEG  
 
 
 

Z A P Y T A N I E 

Radnego Rady Miasta Kołobrzeg 

 
      Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r., poz. 713)) składam zapytanie w sprawie: 

 
W związku z zapowiedzią Prezydent Miasta, o zamiarze odkupienia po cenach hurtowych 
chryzantem, od kołobrzeskich przedsiębiorców prowadzących działalność przy kołobrzeskim 
cmentarzu, proszę o informację: 
- Ile chryzantem zostało odkupionych i za jaką stawkę? 
- Proszę podać wykaz przedsiębiorców, którzy skorzystali z tej oferty? 
  
Jednocześnie informuję, że wskazanie w ofercie, że jest ona kierowana do handlujących 
przy cmentarzu, mogło doprowadzić wśród odbiorców do mylnego wrażenia, że nie mogą  
z niej skorzystać właściciele kołobrzeskich kwiaciarni lub centrów ogrodniczych. 
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